
 
 

Verslag:  Wmo-adviesraad Hollands Kroon 28 juni 2023  

Aanwezigen:  
Els Wessels, Jan Verduin, Sandra Bakker, Sylvia Mandemaker, Bert Hovius en Babs Lont. 
Afwezigen: 
Huub Hermans, Wim de Graaf en Anneke Blom 

Aanwezigen namens de gemeente Hollands Kroon J. Schoolderman (beleidsmedewerker jeugd) 
M. van Gent wethouder WMO 
Aanwezig vanuit de Participatieraad: Rolf.  

 
1. Opening vergadering: 
2. J. Schoolderman & M. van Gent mededelingen vanuit de gemeente HK.  

 Punten uit de voorbespreking: 

• De regiovisie Beschermd wonen. De Wmo-adviesraad vindt het spijtig dat zij niet 
van te voren is geconsulteerd. Mevrouw Schoolderman geeft aan dat de overige 
kopgemeenten ook niet om formeel advies is gevraagd. De reden hiervoor is 
hoofdzakelijk tijd. De maanden van zomer 2022 tot januari 2023 heeft het project 
decentralisatie Beschermd wonen stil gestaan. Reden hiervoor is de 
onduidelijkheid vanuit het Rijk over het tijdstip waarop Beschermd Wonen 
gedecentraliseerd wordt en door het personeelstekort bij de gemeente Hollands 
Kroon. Op dit moment staat de projectgroep onder tijdsdruk. Om het in de 
praktijk uit te kunnen werken betekent het dat de regiovisie door alle lokale 
raden voor het zomerreces moet zijn vastgesteld. Het vragen van formeel advies 
zou betekenen dat er 6 weken extra tijd moet worden gereserveerd voordat het 
stuk via de officiële weg aan de Raad kan worden voorgelegd. Hier kon niet op 
worden gewacht.  
De regiovisie Beschermd wonen staat op de volgende raadsvergadering.            
Het verzoek aan de gemeente om hierbij te vermelden dat er geen officieel 
advies is gegeven door de Wmo-adviesraad onder vermelding van de reden.  
Op dit moment blijven alle bestaande cliënten vallen onder de oude wetgeving. 
eigen gemeente. De nieuwe cliënten vallen onder de nieuwe regiovisie en dus de 
eigen gemeente. Er is nu 1,5  jaar de tijd om het geheel in te richten. Het gaat om 
Beschermd wonen in de wijk in Hollands Kroon. 
De Wmo-adviesraad stelt zichzelf en de gemeente de vraag of de adviesraad 
hierbij serieus wordt genomen. Het betreft een belangrijke invulling van de Wmo 
betreffende beschermd wonen.  
Vraag vanuit de Wmo-adviesraad: Op welke manier wordt dit in de toekomst 
vorm gegeven? De gemeente doet zijn best om dit de volgende keer anders te 
doen. Zij zullen alert zijn op de stukken en deze liefst in het voortraject aan de 
Wmo-adviesraad voorleggen.  

• Link naar de Wmo-adviesraad staat op de website van de gemeente . er wordt 
aan gewerkt om dit naar de voorgrond te krijgen. J. Struik is hiermee bezig. 

• Stichting Alzheimer: het betreft een dementiescan die in de gemeente wordt 
afgenomen. Hierover wordt contact opgenomen met Babs Lont en Bert Hovius. 
M. Molenaar vanuit de gemeente neemt contact met hen op.  

• Beleidsregels huishoudelijke hulp.  



 
 

In het vooroverleg is gesproken met Wim, Huub en Els. Hierbij is de leesbaarheid 
besproken. De gemeente geeft aan dat zij bij het schrijven van dit stuk de 
doelgroep in acht hebben genomen. Er is navraag gedaan bij diverse mensen ook 
zonder ambtelijke ervaring welke de leesbaarheid goed vonden. Dit blijft een 
verschillende visie tussen gemeente en Wmo-adviesraad. 
- Herhalingen kunnen niet uit de tekst worden gehaald, dan wordt de tekst 

onleesbaar 
- In 2024 worden alle beleidstukken herzien, vandaar dat er nu minimale tijd 

wordt besteed aan het herschrijven van deze stukken. De stukken worden 
dan in B2 Nederlands geschreven.  

- Ruimte voor maatwerk: de hulp wordt in overleg met de cliënt en is altijd 
maatwerk. De ruimte voor maatwerk is aanwezig. Het dient passend te zijn 
voor de cliënt. Er blijven grenzen aan het maatwerk. De Wmo-adviesraad 
maakt zich hierbij zorgen over de mensen die tussen de wal en het schip 
vallen. 

- Bij (her)indicatie vermelden dat de cliënt een VOA, en/of familielid kan vragen 
bij het gesprek.    Actie punt van de gemeente (Incluzio) 

- Aanvulling vanuit Wmo-adviesraad: het zou helpen om de beleidsstukken 
meer richting de cliënt te schrijven: wat doet de gemeente om tegemoet te 
komen aan de positiviteit richting de inwoner. Hoe kun je het belang van de 
juristen en het belang van de inwoner, de menselijke maat samenbrengen in 
dit beleidsstuk.  

• M. van Gent, wethouder.  
- Huishoudelijke hulp: er is meer tijd nodig om de gesprekken te voeren om de 

herindicatie rond te krijgen. Dan is de herindicatie voor iedereen in orde voor 
1 januari 2024.  

- Toegankelijkheid: valt onder L. Peters 
- Lokale inclusie agenda: valt onder L. Peters 
- Openbare toiletvoorzieningen: er is een lijstje opgesteld: vraag wordt door  

M. van Gent meegenomen.  

• K. Georg over cliëntervarings onderzoek komt in september 2023 de uitkomsten 
van het cliëntervarings onderzoek toelichten.  

 
 

3. Vaststellen agenda: 
Er zijn geen toevoegingen aan de agenda.  

 
4. Notulen 10 mei 2023, plus actielijst: 

Aanvulling door Jan op de notulen met betrekking tot de VOA’s.  
Jan wijzigt dit in de notulen.  
Actielijst: de actielijst is doorgenomen en aangevuld.  

 

5. Advies beleidsregels huishoudelijke hulp: 
Dit is besproken met J. Schoolderman.  
 

6. Verslag bijwonen vergadering participatieraad: Els en Anneke: 
Het was een goede vergadering.   



 
 

I. Dekkers Beleidsmedewerkster Participatie wet vanuit de gemeente nam afscheid. 
Zij gaat ergens anders werken.  
 

7. Presentatie LINK van 12 april, ter informatie. 
 

8. Mails{ 
- Mail: Els over GGD Hollands Noorden van 14 mei 2023.  

 
9. Benutten netwerk{ 

Sylvia heeft een bijeenkomst van de Koepel bijgewoond 
Huub en Sylvia hebben beide herindicatiegesprekken bijgewoond.  
 

10. Bijeenkomsten: 
- Zorggroep Samen 19 juni 23: Babs en Bert. Hier komt een verslag van. Het 

grootste gedeelte ging over ‘gezond bereid’ eten (van Magnushof). Er is een 
mogelijkheid om hier eten te bestellen als particulier. Het gaat om verantwoord 
en gezond eten.  

- Langer vitaal thuis wonen. De vraag hierbij is: ‘Hoe bereik je de mensen die niet 
vitaal zijn? ‘. De mensen die hierbij aanwezig waren hebben een brief ontvangen.  

- En zijn nog in staat en nemen initiatief om te komen. Het zou goed zijn als dit 
soort bijeenkomsten herhaald worden gedurende het jaar. Zodat men meer  
geïnspireerd wordt om heen te gaan, o.a. door mond op mond reclame.  
 

11. Mededelingen:  
- Els en Sylvia gaan naar de volgende raadsvergadering op 13 juli 2023.  
- Anneke Blom neemt in september 2023 afscheid van de Wmo-adviesraad. Zij gaat 

verhuizen naar een andere gemeente.  
- De subsidie aanvraag voor de Wmo-adviesraad is verzonden en het secretariaat 

heeft de bevestiging van aanvraag ontvangen. 
 

12. Rondvraag  
- Er waren een aantal vragen van Rolf van de Participatieraad 
- Waar is de website te vinden van de Wmo-adviesraad?  
- (www.wmo-adviesraadhollandskroon.nl) 
- Als je lid wilt worden van de Wmo-adviesraad moet je dan wonen binnen de 

gemeente? Ja. 
- Netwerk op de website: het zou wenselijk zijn als er een sociale kaart op de 

website van de Wmo-adviesraad zou staan. Er staat al een incomplete sociale 
kaart op. 

- Verzoek aan de leden van de Wmo-adviesraad om de declaratie van januari t/m 
juni 2023 in te dienen bij Jan Verduin.  

 
13. Afsluiting.  

 
14. Volgende vergadering is op 13 september 2023 


